

Xiamen Office

is Now Open

泛亞國際環境設計（廈門）有限公司

廈門市思明區蓮岳路189號武夷工貿6號樓3樓

3/F, 6 Tower, Wuyi Industry, No. 189,

Lian yue Road, Si Ming District,

Xia Men, China

Tel : 86-592-5351168 Fax : 86-592-5351169

總經理：林可婕



自從1981年成立以來，EADG（泛亞國際）累積了近30餘年的國際經驗，已被認為是亞洲景觀設計業內其中一所最具代表性的事務所。

經歷三十多年的發展，EADG（泛亞國際）目前已擁有十餘家分公司，超過450人的專業設計團隊。在成長過程中，運用多年的國際經驗，與中國文化深深融合，不僅力求在圖紙上把未來描繪得色彩斑斕，更注重把握實際效果。在未來的旅程中，EADG（泛亞國際）將堅持扮演專業化和職業化的景觀規劃設計角色，在每一個新的設計歷程中，服務客戶，督導建設，以創建更多獨特而美妙的環境作為自己努力的目標。

From modest beginnings in 1981, EADG has been recognized as one of the most respected landscape design groups in Asia with its over 30 years' international experience.

EADG is comprised of over ten offices with more than 450 professional design staff and over 30 years of experience. We draw on both our extensive international experience and our profound understanding of Chinese culture to inform our design process. We do not only portray the future with beautiful ideas and imagery, but put a strong emphasis on understanding the practical ways of achieving the means to these goals. EADG insists on playing a pivotal role in the development of landscape design and planning for the future. Serving clients, supervising the construction and imagining creative and unique solutions is what motivates us to continue to develop great design solutions.

香港公司
(852) 2559 9438
上海公司
(8621) 6238 9008
北京公司
(8610) 5869 2207
武汉公司
(8627) 8555 8265
廣州公司
(8620) 8516 0538
成都公司
(8628) 8620 3878
深圳公司
(86755) 8279 1418
西安公司
(8629) 8187 8939
馬尼拉公司
(632) 892 2245

Over **30** Years of Concept to Reality